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لطفا قضاوت درمورد ورزش را به ورزشی ها بسپارید!
اخیرا مجادله ای میان »محمد دادگان« و »محمدمایلی کهن« شروع شده است. ماجرا از آن جا آغاز شد که یک فایل صوتی منتسب به 
»محمد دادگان« در فضای مجازی پخش شد که در این فایل مطالب غیرمعمول و بعضا عاری از حقیقت علیه »محمدمایلی کهن« عنوان 
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صبح ایران گردید. اما جالب ست که یکی از چهره های سیاسی که ظاهرا از مدیران محمد دادگان است در مقام پاسخ گویی برآمده...
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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید احمد حمیدی ابرقویی  را گرامی می دارد

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در تصمیم جدیدی، 
ریاست رئیس جمهوری بر جلسات شورای عالی محیط 

زیست را الزامی اعلام کردند.
از  از تسنیم، جمعی  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی چندی پیش نسبت به 
تشکیل نشدن جلسات شورای عالی محیط زیست از سوی 
حجت الاسلام حسن روحانی به عنوان رئیس این شورای 
تذکرات  در  که  به طوری  کردند،  انتقاداتی مطرح  عالی، 
متعددی، چه در جلسات علنی مجلس و چه به صورت 
تذکرات کتبی، گلایه شان نسبت به این موضوع را مطرح 
کردند اما در نهایت برگزاری جلسات شورای عالی محیط 
زیست با تصمیم رئیس جمهور، به معاون اول روحانی 
یعنی اسحاق جهانگیری واگذار شد که این موضوع نیز 

انتقادات و گلایه های نمایندگان را در پی داشت.

دلیل مخالفت نمایندگان مجلس برای ریاست جهانگیری 
بر شورای عالی محیط زیست چیست؟

آن دسته از نمایندگان مجلس شورای اسلامی که نسبت 
به برگزاری جلسات شورای عالی محیط زیست به ریاست 
اسحاق جهانگیری انتقاد داشتند، معتقدند که طبق قانون 
»حفاظت و بهسازی محیط زیست« جلسات شورای عالی 
محیط زیست باید شخصاً به ریاست رئیس جمهور برگزار 
شود و شخصِ رئیس جمهور موظف به برگزاری جلسات 
این شوراست و باید مسائل را از حیث اهمیت موضوع 
محیط زیست، پیگیری و وظایف دستگاه ها را در این حوزه 
مشخص کند. اما، از طرف دیگر و در نقطه مقابل، چندی 
پیش بیش از 30 نفر از نمایندگان مجلس شورای اسلامی با 
طراحی و تدوین طرحی دوفوریتی خواستار تشکیل جلسات 

شورای عالی محیط زیست به ریاست اسحاق جهانگیری 
معاون اول رئیس جمهور شدند اما بررسی دوفوریت این 
طرح که در جلسه علنی دوم مهر سال جاری در دستور 
کار بهارستان نشینان قرار داشت، نتوانست رأی اکثریت خانه 
ملتی  ها را به خود جلب کند و قرار شد به صورت فوریتی و 
پس از ارجاع به کمیسیون کشاورزی مجلس، مورد بررسی 
قرار گیرد. حالا، یک فوریت طرح تشکیل جلسات شورای 
عالی محیط زیست به ریاست اسحاق جهانگیری معاون اول 
رئیس جمهور در کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست 
مجلس مورد بررسی قرار گرفت که اعضای کمیسیون با آن 

مخالفت کردند.
سمیه رفیعی- رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس 
اعضای  مخالفت  علت  تشریح  در  نیز  اسلامی  شورای 
کمیسیون کشاورزی مجلس با این طرح گفت: محیط 
زیست یک موضوع فراگیر و بر حفاظت از آن طبق اصل 

پنجاهم قانون اساسی تأکید شده است.
وی در تشریح علت رد طرح یک فوریتی تشکیل جلسات 
اول  معاون  ریاست  به  زیست  محیط  عالی  شورای 
رئیس جمهور، افزود: اعضای کمیسیون کشاورزی معتقدند 
که جلسات باید به ریاست رئیس جمهور تشکیل شود و 

برگزاری آن به ریاست فرد دیگر، غیرقانونی است.
همچنین، محمدجواد عسکری- نایب رئیس کمیسیون 
کشاورزی، آب و محیط زیست مجلس، جزئیات بیشتری از 
مخالفت اعضای این کمیسیون با تشکیل جلسات شورای 
عالی محیط زیست به ریاست معاون اول رئیس جمهور را 
تشریح و اظهار کرد: در این جلسه، اعضای کمیسیون با 
اکثریت آراء به تشکیل جلسات شورای عالی محیط زیست 

به ریاست رئیس جمهور موافقت کردند.

وی اضافه کرد: در این جلسه قرار شد که جلسات شورای 
عالی محیط زیست فقط به ریاست رئیس جمهور تشکیل 
شود و در غیر این صورت، برگزاری جلسات وجه و ضمانت 

اجرایی نخواهد داشت.
نایب رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست 
مجلس خاطرنشان کرد: در این جلسه بر ضرورت تشکیل 
جلسات شورای عالی محیط زیست به ریاست حجت الاسلام 

روحانی رئیس جمهور تأکید شد.
عالی محیط  تازگی جلسات شورای  به  است؛  ذکر  قابل 
زیست، علی رغم تأکید صریح قانون، به ریاست اسحاق 
می شود  تشکیل  رئیس جمهور  اول  معاون  جهانگیری 
که نمایندگان مجلس با تصویب این طرح در کمیسیون 
کشاورزی، تشکیل این جلسات به ریاست رئیس جمهور را 
الزامی کردند، در نهایت، در صورت تصویب و تأیید نهایی 
این طرح در یکی از جلسات علنی پارلمان با رأی اکثریت 
نمایندگان، شورای نگهبان مرجع نهایی تأیید این طرح و 

تبدیل شدن به قانون خواهد بود.

خبر اول

ایستادگی مجلس بر لزوم تشکیل جلسات شورای عالی 
محیط زیست به ریاست روحانی 

ممنوعیت فعالیت مشاغل۲، ۳ و ۴ 
از ساعت۱۸

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا از اعمال محدودیت یک 
ماهه فعالیت برای مشاغل )غیر از رده های شغلی شماره یک( 

از ساعت۱۸ هر روز و از ۲۰آبان ماه خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« دکتر علیرضا رئیسی روزگذشته 
درباره وضعیت بیماری کرونا در کشور گفت: بیماری رو به 
افزایش است و همه استان ها درگیر هستند. کادر بهداشت 
و درمان نیز به شدت مشغول خدمت رسانی در سراسر کشور 
هستند و امیدداریم مردم هم همراهی و همکاری داشته 
زمینه  در  اتخاذشده  تصمیم های  به  اشاره  با  وی  باشند. 
تردد  منع  جمعه شب  ساعت۱۲  تا  گفت:  کرونا  با  مقابله 
بین ۲۵استانی که وضعیت قرمز داشتند برقرار شده بود، 
خوشبختانه همکاری خوبی در سطح کشور صورت گرفت و 
گزارش ها حاکی از آن است که مردم به خوبی با ما همراهی 

کردند که جای تقدیر دارد.

مقابله با کرونا، محله محور می شود

رئیسی گفت: یکی از بحث های اصلی که ما از روز دوشنبه 
شروع خواهیم کرد، بحث محله محور کردن مقابله با کرونا و 
درگیر شدن همه  مردم به ویژه خانه ها و خانواده ها به عنوان 
کانون اصلی در مقابله با کرونا است. در این زمینه برنامه ای 
داریم تحت عنوان بسیج محله و همکاری خانواده ها و محلات 
در مقابله با کرونا که طرح جامعی است و به کمک بسیج 
انجام خواهد شد و امیدوارم که این برنامه که وزارت بهداشت 
به کمک بسیج اجرا خواهد کرد موجب شود که ما بتوانیم 
همه خانواده ها را هوشیار کنیم. وی افزود: در این طرح سه 
محور اصلی مدنظر است؛ در حوزه مراقبت، حمایت و حوزه 
نظارت که در این سه حیطه همه مردم بسیج خواهند شد 
و با کمک مراکز بهداشتی درمانی که خوشبختانه قوی ترین 

مراکز بهداشتی سطح منطقه را داریم، می توانند کمک کنند.

ممنوعیت فعالیت مشاغل غیرضروری از ساعت ۱۸

رئیسی همچنین گفت: امروز تصمیم بسیار مهمی گرفته و 
قرار شد از ۲۰آبان ماه به مدت یک ماه )از ۲۰آبان تا ۲۰آذر( از 
ساعت۱۸ هر روز محدودیتی اعمال شود که همه مراکز به 
جز مراکز ضروری تعطیل خواهند بود. وی ادامه داد: مراکز 
ضروری شامل رده های شغلی شماره یک هستند که شامل 
نشانی،  آتش  نجات،  و  امداد  ها،  داروخانه  درمانی،  مراکز 
آمبولانسها و سرویس های ارائه دهنده خدمات عمومی به 
مردم مانند آب و برق و تلفن و مراکز ارائه دهنده موادغذایی 
می  توانند  زنجیره ای  فروشگاه های  و  سوپرمارکت ها  مانند 
فعالیت داشته باشند. بقیه مشاغل )مشاغل رده های ۲، ۳ 
و ۴( از ساعت۱۸ تعطیل خواهند بود تا روز بعد. وی گفت: 
مطمئن هستم این طرح با همکاری مردم در قطع زنجیره 

بیماری بسیار تاثیرگذار خواهد بود.

ورود تست های سریع به عرصه تشخیص کرونا؛ به زودی

رئیسی افزود: همچنین با توجه به حمایت رئیس جمهور، 
خوشبختانه میزان انجام تست تشخیص کرونا را به ۴۰هزار 
تست در روز رسانده ایم و امروز هم خبرهای خوبی بود تا به 
زودی با توجه به اینکه هم در داخل کشور تست های سریع 
در حال ساخت است و به مقدار زیادی تست سریع در حال 
ورود به کشور است، بتوانیم تعداد تست ها را بسیار بالا بریم. 
وی در مورد این تست ها توضیح داد: خاصیت این تست ها 
تا ۲۵دقیقه جواب  در مدت ۲۰  این شکل است که   به 
تست آماده می شود و با توجه به اینکه نیاز به دستگاه یا 
مهارت خاصی ندارد، این تست های سریع می تواند در قطع 
زنجیره بیماری بسیار کمک کننده باشد و ما امید داریم 
تعداد آزمایشگاه های فعلی را به بالای ۱۲۰۰مرکز و در آینده 
حتی در سطح روستاها هم تعداد تست ها را افزایش دهیم. 
لین موضوع می تواند یک گام قوی و مهمی باشد و پیش 
بینی می کنیم بتوانیم به بالا تر از ۷۰ تا ۸۰هزار تست در روز 

دسترسی پیدا کنیم.

کرونا در ایران

هشدار پلیس در مورد فِیک اکانت ها

پیشگیری جرایم سایبری  و  مرکز تشخیص  رئیس 
پلیس فتای ناجا با هشدار در مورد احتمال سوءاستفاده 
و کلاهبرداری از کاربران فضای مجازی با حساب های 
کاربری جعلی، راهکارهایی را برای شناسایی راحت تر 

این حساب ها اعلام کرد.
سرهنگ علی محمد رجبی با بیان اینکه صفحات در 
فضای مجازی عمدتا مربوط به اشخاص حقیقی و 
شرکت ها و مؤسسات و سازمان های مردم نهاد و نظایر 
آن است، گفت: حالت سومی هم وجود دارد که مربوط 
به صفحات هواداری و اصطلاحا فن پیج هاست که در 
آن گردانندگان با اعلام اینکه صفحه مذکور غیررسمی 
است، اقدام به انتشار تصاویر یا خبرهایی از فرد یا افراد 

مورد علاقه خود می کنند.
وی با بیان اینکه حالت چهارم و مجرمانه این صفحات، 
صفحات جعلی هستند، گفت: گردانندگان این حساب 

ها با سواستفاده از تصاویر و اطلاعات افراد یا حتی 
سازمان ها و موسسات دیگر خود را به جای آنها معرفی 
کرده و از این طریق با دیگر کاربران در این فضا ارتباط 

برقرار می کنند.
رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری 
پلیس فتای ناجا با بیان اینکه گردانندگان این صفحات 
پشت هویتی جعلی خود را پنهان می کنند، گفت: در 
موارد قابل توجهی از پرونده های ارجاعی به پلیس فتا 
شاهد حساب های کاربری بوده ایم که به نام دیگر 
افراد یا سازمان ها ساخته شده و در پوشش آن از دیگر 
کاربران سوءاستفاده مالی یا دیگر سواستفاده ها شده 

است.
وی با بیان اینکه در مواردی حتی جنسیت این افراد 
نیز متفاوت از چیزی است که بیان کرده اند، ادامه داد: 
گاهی افراد سودجو و فرصت طلب با استفاده از تصاویر 
دیگران اقدام به رفتارهای نامناسب در فضای مجازی 
کرده و از این طریق آبروی صاحب عکس را می برند. 
گاهی موارد هم فرد سودجو با ایجاد حساب جعلی 
به دوستان همان فرد نزدیک شده و از آنان مبالغی 
را درخواست می کند و ده ها مورد دیگر که لازم است 

کاربران با هوشیاری بیشتری با آن مواجه شوند.
رجبی درباره راهکارهای شناسایی صفحات جعلی در 
فضای مجازی و شبکه های اجتماعی گفت: یکی از 
بهترین شیوه ها برای تایید هویت افراد داشتن تیک 
آبی است که معمولا در کنار نام کاربری فرد قرار می گیرد 
و دیگران را از واقعی بودن حساب مطلع می کند. شیوه 

دیگر بررسی دوستان و دنبال کنندگان آن فرد و نیز 
تاریخ پست ها و مطالبی است که منتشر کرده است. 
که  فردی  ازسوی  دوستی  درخواست  با  اگر  کاربران 
تصاویر او را می شناسند روبه رو شدند، بهتر است با 
بررسی تعداد دوستان مشترک، بررسی فعالیت قبلی 
و حتی پرس و جو از صاحب حساب کاربری قدیمی 
موضوع را بررسی کرده و اگر متوجه فعالیت مشکوک 

شدند، موضوع را حتماً به دوست خود اطلاع دهند.
به گفته وی، راه اندازی وب سایت و استفاده از پیام 
رسان های داخلی و دریافت تیک آبی برای آن از دیگر 
راهکارهایی است که افراد پرمخاطب می توانند از آن 
دنبال کنندگان  به  اصلی خود  معرفی صفحات  برای 

استفاده کنند.
رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری 
پلیس فتای ناجا با تأکید بر اینکه صفحات هوادارای 
یا همان فن پیج ها در قسمت معرفی پروفایل خود 
یا همان بایو عنوان هواداری را درج کنند، گفـت: برابر 
قانون ایجاد صفحات جعلی و نسبت دادن آن به یک 
هویت واقعی جرم است و با شکایت صاحب هویت و 
بسته به اینکه چه نوع جرایمی رخ داده، علاوه بر جعل 

هویت امکان رسیدگی به سایر جرایم نیز وجود دارد.
رجبی از کاربران فضای مجازی خواست که برای حضور 
در فضای مجازی از هویت دیگران استفاده نکنند و 
در عین حال توجه داشته باشند که لزومی ندارد تمام 
به  این فضا  در  را  به خود  اطلاعات مربوط  و  اسناد 

اشتراک بگذارند.

نیروی انتظامی
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جامعه

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی با بیان 
به  اینکه »سالانه ۲۰میلیون تن محصولات کشاورزی 
کشور وارد می شود« گفت: نظارت ها بر ورود محصولات 

کشاورزی به کشور باید تشدید شود.
علیرضا  تسنیم،  از  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
عباسی با بیان اینکه »خودکفایی در زمینه محصولات 
حمایت  با  باید  که  است  کارهایی  از  یکی  کشاورزی 
مجلس انجام شود« اظهارکرد: در حال حاضر 20میلیون 
تن سالانه محصولات کشاورزی به کشور ما وارد می شود 

که هزینه بسیاری به کشور با این کار تحمیل می شود.
بسیار  ظرفیت های  ما  کشور  در  اینکه  بیان  با  وی 
با  کشور  که  زمانی  در  افزود:  دارد،  وجود  کشاورزی 
تحریم های ظالمانه روبرو است باید با برنامه ریزی در 
حوزه واردات محصولات کشاورزی این میزان را کاهش 

دهیم.
نماینده مردم کرج، فردیس اشتهارد در مجلس شورای 
اسلامی، با اشاره به اینکه یکی از اصلی ترین برنامه ها 
بهبود وضعیت در این حوزه است، گفت: باید با شناخت 
ظرفیت ها و برنامه ریزی درست بتوانیم از داشته ها و 
ظرفیت داخلی کشاورزی در زمینه خودکفایی استفاده 

کنیم.
عباسی در خصوص مسائل و مشکلات موجود در کرج، 
تصریح کرد: در استان البرز مسائل و مشکلاتی وجود 
دارد که یک شبه به وجود نیامده و یک شبه نیز از بین 

نمی رود اما برای برای بهبود آنها باید تلاش کرد.
وی با اشاره به اینکه نظارت یکی از رسالت های مهم 
نمایندگان مجلس در حوزه انتخابیه خود است، عنوان 
کرد: با این نظارت ها باید بررسی شود که در لایه های 
پایین مدیریتی آیا به خوبی تصمیم گیری ها و قوانین 

رعایت می شود.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه بنا نیست نمایندگان در کار دولت 
دخالت کنند، خاطر نشان کرد: اصل بر نظارت بر چگونگی 

انجام قانون در استان ها است.
عباسی با اشاره به اینکه استان البرز دارای ظرفیت های 
بسیاری است، گفت: باید تلاش شود این ظرفیت ها با 

مدیریت صحیح به پیشرفت و توسعه برای استان و 
کشور تبدیل شود.

وی با اشاره به اینکه ما با نیروی غیر بومی غیر توانمند 
مخالفیم، افزود: باید اولویت در انتصاب مدیران استان 
شایستگی و توانمندی افراد باشد و صرف بومی بودن 

برای انتصاب یک فرد کافی نیست.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس شورای 
اسلامی از تشکیل کارگروه های مختلف در استان البرز 
برای انجام نظارت های بهتر و بیشتر خبر داد و بیان 
کرد: این کارگروه های مشورتی برای نظارت تخصصی تر 
در چگونگی فعالیت در حوزه های مختلف در این حوزه 

انتخابیه تشکیل می شود.

»البرز« چه خبر؟

نماینده مردم کرج در مجلس:

نظارت بر واردات محصولات کشاورزی باید تشدید شود
فوتبال ایران اصرار بر دور زدن قوانین دارد؛

رضا پرکاس: فلسفه مربیگری 
در فوتبال مدرن، لزوماً به کسب 

مدرک حرفه ای برنمی گردد
محمدرضا ولی زاده - خبرنگار

»رضا پرکاس«، مربی بین المللی فوتبال ایران که در حال 
حاضر در کشور آلمان فعالیت می کند، درخصوص نداشتن 
مدرک حرفه ای مربیگریِ نیمی از مربیان شاغل در لیگ برتر 
عنوان کرد: به عقیده بنده، داشتن مدرک حرفه ای مربیگری، با 
شرایطی که لازمه اصلی فعالیت یک مربی شاغل در لیگ برتر 
محسوب می شود، به تنهایی کافی نیست، یک مربی حرفه 
ای برای فعالیت در این سطح، جدا از دوره های مختلفی که 
برای ارتقای دانش فنی اش باید شرکت کند، برای فعالیت در 
سطوح بالای فوتبال، می بایست دوره های مدیریتی، آمادگی 
ذهنی و روان شناسی را در یک بازه زمانی یکساله هم طی کند، 
تا طرز برخورد با عوامل مختلف فوتبال را کاملا بیاموزد، به طور 
مثال جدا از نوع رفتار مربیان با بازیکنانشان که بسیار حیاتی 
است، مربیان حرفه ای باید به نحوه برخورد با اصحاب رسانه را 

هم کاملا آشنا باشد.
پرکاس تصریح کرد: فلسفه مربیگری در فوتبال مدرن، لزوماً به 
کسب مدرک حرفه ای برنمی گردد، مربیانی که قصد فعالیت 
گسترده دارند، باید تجربه کافی در مربیگری را هم کسب کنند.

وی افزود: کسب تجربه مربیگری، ارتباطی با زمان گرفتن 
مدرک ندارد، تجربه در علم مربیگری به معنای استفاده بهینه 
از دانش فنی است، در زمان فعلی، که استفاده و ورود مربیان 
خارجی به فوتبال ایران منع شده است، مربیان جوانی شروع به 
فعالیت در لیگ برتر فوتبال ایران کرده اند، که این موضوع می 
تواند جنبه مثبت یا منفی ای برای فوتبالمان در بر داشته باشد، 
جوانگرایی در بخش بازیکنان نمی تواند قابل قیاس در سیکل 
مربیان هم باشد، زیرا پروسه ای که باید برای مربی شدن طی 

شود، کاملا متفاوت است.
رضا پرکاس گفت: متاسفانه در فوتبال ایران اصرار بر دور زدن 
قوانین است و بدون هیچ دلیل قانع کننده ای، به هر نحوی 
می خواهیم، یکسری افراد و مربیان در لیگ برتر فعالیت کنند 
و این موضوع پیشرفتی برای سطح فنی فوتبالمان نخواهد 

داشت.
وی افزود: کنفدراسیون فوتبال آسیا بیش از شش سال است 
که پروسه داشتن مدرک مربیگری حرفه ای را آغاز کرده است 
و خیلی از کشورها هم هستند که حدود سه سال است کاملا 
طبق قوانین AFC پیش می روند اما باعث تاسف است که 
هرساله فوتبال ایران از زیر اجرایی کردن این قوانین شانه خالی 

می کند و به هیچ وجه آن ها رعایت نمی کند .
پرکاس در پایان تصریح کرد: اینکه مربیان جوان در سطح اول 
فوتبال کشور کار کنند، اصلا موضوع بدی نیست، اما وقتی در 
کشوری بیش از پنجاه مربی دارای مدرک حرفه ای هستند، 
اما در تیمی فعالیت نمی کنند، باید به دلایل اصلی این عمل 
رجوع کرد، اینکه چگونه این مربیان مدرک حرفه ای دریافت 
کردند که هیچ باشگاهی حاضر به همکاری با آن ها نیست و 
نمی خواهد از توانایی های آن ها استفاده کند و یا اینکه اصلا 
معیارهای انتخاب سرمربی در ایران چگونه است. به هرحال 
عدم ورود مربیان خارجی هم می تواند خوب باشد و هم 

می تواند کیفیت لیگ برتر را پایین بیاورد.

ایستگا ه  تاکتیک

۱۱هزار و ۲۱۸واحد صنفی البرز رصد بهداشتی شدند

جزئیات جدید از تشدید نظارت های کرونایی در البرز ابلاغ شد؛

جریمه نقدی در انتظار رانندگان و سرنشینان بدون ماسک

مدیرگروه بهداشت محیط معاونت بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی استان البرز اعلام کرد: در راستای مقابله 
با کرونا، ۱۱هزار و ۲۱۸واحد صنفی این استان طی هفته 
گذشته مورد بازدید و نظارت کارشناسان بهداشت محیط 

قرار گرفتند.
دکتر مقصود جعفری نیا گفت: طی این بازدیدها ۲۵۲واحد 
به دلیل رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی به  مراجع 

قضایی معرفی و ۲۲۰ واحد نیز نیز پلمب شدند.
وی افزود: در این مدت ۲۶۶شکایت و گزارش مردمی 
نیز دریافت کردیم که مورد بررسی و نظارت قرار گرفت.

ورزشی،  باشگاه های  کرد:  خاطرنشان  جعفری نیا 
نانوایی ها،  پذیرایی،  رستوران ها،  تالارهای   استخرها، 
 آرایشگاه های زنانه،  کافی شاپ ها و  قلیان سراها  از جمله 
مراکزی هستند که تحت نظارت و بازرسی کارشناسان 

بهداشت محیط قرار گرفتند.
گفتنی است؛ استان البرز حدود ۴۰روز است که وارد 
موج سوم کرونا و وضعیت فوق العاده شده است و 
بیماری کووید۱۹ تا کنون سبب مرگ حدود یک هزار 
از  آنکه  ضمن  است  شده  البرز  استان  در  و۸۵۰نفر 
در  نیز  و ۵۰۰نفر  تاکنون۲۳هزار  کرونا  ابتدای شیوع 

بیمارستان های استان تحت درمان قرار گرفته اند.

سخنگوی ستاد کرونای استان البرز جزئیات جدیدی 
از تشدید نظارت های کرونایی در استان البرز را تشریح 
و کرد و گفت: در صورت عدم رعایت دستورالعمل های 

ابلاغی جریمه در انتظار متخلفان است.
مهراد بابایی با بیان اینکه پیرو دستورات ستاد ملی  کرونا 
قرارگاهی برای مقابله با ویروس کرونا در کشور تشکیل 
شده است، اظهارکرد: جلسه ای به این منظور در استان 
البرز تشکیل شد که دستورالعملی پیرو جلسه 42 ستاد 

ملی کرونا تهیه و اجرایی شود.
وی با بیان اینکه این دستورالعمل برنامه ویژه ارتقای 
است،  اجتماعی  گذاری  فاصله  و  ماسک  از  استفاده 
افزود: هدف از این دستور العمل این است که علاوه 
بر محدودیت های قبلی، استفاده از ماسک در مکان های 

عمومی نیز اجباری است.
سخنگوی ستاد مبارزه با کرونای استان البرز با بیان اینکه 
برنامه  ها در سه فاز انجام می گیرد، بیان کرد: در فاز اول 
که شامل نقاط آسیب پذیر با ریسک بالا از جمله سیستم 
حمل ونقل عمومی، مترو، پاساژ و فروشگاههای بزرگ 
است و فاز های دوم و سوم که شامل نقاط ریسک بالا از 
پایانه های درون شهری و تمام محیط های سربسته باید 

تمام دستورالعمل های بهداشتی رعایت شود و استفاده از 
ماسک اجباری در این اماکن الزامی است.

بابایی با بیان اینکه در خودروهای عمومی اگر راننده از 
ماسک استفاده نکند مبلغ 100 هزارتومان جریمه می شود، 
تصریح کرد: عدم استفاده از ماسک برای هر سرنشین 
در خودروهای عمومی 20هزارتومان جریمه برای خودرو 

اعمال می شود.
استفاده  از ماسک  که  اینکه کسانی  به  اشاره  با  وی 
می شود،  جلوگیری  ادارات  به  ورودشان  از  نمی کنند 
عنوان کرد: در صورت مشاهده نیروهای ادارات مبنی بر 
عدم رعایت پروتکل های بهداشتی و دستورالعمل ها به 

سیستم تخلفات اداری معرفی شوند.
سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا استان البرز با عنوان اینکه 
اگر واحدهای صنفی بدون رعایت پروتکل های بهداشتی 
به مشتریان خدمات ارائه کنند در مرحله اول اخطار 
دریافت می کنند و در مرحله دوم به مدت یک  هفته 
پلمب  و در مرحله سوم طبق مقررات برخورد شدیدتری 
با متخلفان  انجام می گیرد، خاطرنشان کرد: یک دستگاه 
ارگان های  همکاری   با  نیز  کرونا  قرارگاه  ذیل  نظارتی 
مختلف در استان تشکیل شده است که امیدواریم با 

این برنامه ها بیماری کرونا در استان مدیریت شود و روند 
کاهشی در استان را شاهد باشیم.

طبق  گفت:  البرز،  استان  تعطیلی  مورد  در  وی 
دستورالعملی که در تهران ابلاغ شده است شامل استان 
البرز هم نیز می شود و هرتصمیمی نیز برای استان تهران 

گرفته شود در البرز نیز انجام می شود.
بابایی با اشاره به اینکه تعطیلی شامل تمام مکان های 
یا  دولتی  دستگاه  هر  اگر  اظهارکرد:  است،  مسقف 
خصوصی طبق مصوبات و قانون عمل نکنند مطابق 

قانون با وی برخورد می شود.

آمار بیماران بستری کرونایی در کرج افزایش یافت 

بابایی همچنین با اشاره به وضعیت استان البرز در مورد 
شیوع کرونا، در حالی که از افزایش آمار بیماران کرونایی 
در مرکز این استان خبر داد، خاطرنشان کرد: وضعیت 
نداشته و حدود 900بیمار در  در حال حاضر تغییری 

بیمارستان ها بستری هستند.
وی با بیان اینکه در حال حاضر 914نفر در بیمارستا ن های 
استان بستری هستند، گفت: مراجعات به مراکز درمانی 

البرز همچنان سیر صعودی دارد.

سه هزار نفر در فردیس بیمه بیکاری دریافت کردند
شهرستان  اجتماعی  رفاه  و  تعاون کار  اداره  -رئیس  بهداروند«  »بهنام 
فردیس- اعلام کرد که به دنبال شیوع ویروس کرونا بیش از سه هزار نفر 

در این شهرستان از مقرری بیمه بیکاری برخوردار شدند.
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شهری 66 سال پیش در چنین روزی، دكتر »حسين فاطمی« روزنامه نگار و وزير امورخارجه دولت 
دكتر مصدق تیرباران شد. وی كه محكوميتش چند روز پيش از اين تاييد شده بود هنگام 

اعدام، تنها 34 سال سن داشت!

بدترین بازار توریسم در سال کرونا

جهانی  سازمان  شده  ارائه  آمارهای  براساس 
میلیون   ۳۸ حدود  آگوست  ماه  در  گردشگری، 
که  رفته اند  کشوری  بین  سفرهای  به  گردشگر 
بیشترین میزان آن با ۳۵ میلیون نفر سهم اروپا 
رشد  گردشگری  اقیانوسیه  و  آسیا  در  است.  بوده 
چشمگیری نداشته و پس از سقوط ۱۰۰ درصدی 
تنها  آگوست  ماه  در  ژوئن  تا  آوریل  ماه های  در 
۲میلیون گردشگر به این منطقه سفر کرده اند و این 
درهای  دلیل سیاست  به  آمریکا  قاره های  در  رقم 
باز گردشگری در مکزیک به حدود ۳ میلیون نفر 
رسیده است. در خاورمیانه و آفریقا همچنان روند 
گردشگر  میلیون  نیم  تنها  و  ماند  استوار  سقوط 

خارجی به این مناطق سفر کرده اند.
به گزارش دنیای هوادار، کشورهای منطقه شرق آسیا 
و اقیانوسیه با وجود کنترل و مهار نسبی ویروس 
کرونا همچنان سیاست محدودیت های سختگیرانه 
سفر را در پیش گرفته اند و با وجود وابستگی این 
و  مقابله  به دلیل  گردشگری  درآمدهای  به  کشورها 
جلوگیری از رشد مجدد بیماری کووید-19 از پذیرش 
گردشگران خارجی خودداری می کنند و تمام تمرکز 
خود را بر گردشگران داخلی گذاشته و به توسعه و 
رونق آن پرداخته اند. کشور گردشگرپذیری همچون 
تایلند که بخش اعظم اقتصاد آن وابسته به درآمد 
گردشگری است پس از همه گیری کرونا از ماه آوریل 
تاکنون کاملا درهای خود را بر گردشگران بین المللی 
نبوده  خارجی  گردشگر  گونه  پذیرای هیچ  و  بسته 

است. 
خاورمیانه نیز با وجود کنترل نسبی بیماری کووید-19 
بر محدودیت های خود پافشاری کرده و با وجود اینکه 
خود  محدودیت های  از  امارات  و  مصر  کشورهای 
کاستند اما با استقبال گردشگران بین  المللی مواجه 
دارند.  روند کاهش چشمگیری  نشدند و همچنان 
عربستان بیش از 95 درصد در ماه آگوست کاهش 
داشته و در مجموع طی هشت ماه نخست 2020 با 
کاهش 65 درصدی همراه بوده است و مصر به رغم 
خارجی  گردشگران  روی  به  خود  درهای  کردن  باز 
همچنان با کاهش چشمگیر گردشگری همراه بود و 
طی 8 ماه نخست 2020 با کاهش نزدیک به 70 درصد 

مواجه شده است. 
ناگهانی  همه گیری  دچار  مارس  ماه  از  که  ایتالیا 
ویروس کرونا شده پس از سه ماه محدودیت های 
سختگیرانه از ماه ژوئن اقدام به بازگشایی تدریجی 

مرزهای خود روی گردشگران خارجی کرده و پس از 
کنترل نسبی ویروس از ماه مه تا آگوست طی هشت 
ماه نخست توانست از میزان سقوط بازار گردشگری 
بکاهد اما از ماه سپتامبر روند ابتلا افزایش یافت و 
در ماه اکتبر به اوج خود رسید و این امر منجر به از 

سرگیری محدودیت های سفر شد.
ایتالیا نیز سیاست درهای باز را بیش از سایر کشورها 
به اجرا گذاشته و پس از کاهش 90 درصدی در ماه 
از میزان  از ژوئن  آوریل و 84 درصدی در ماه مه، 
روند سقوط خود به شدت کاست و این رقم کاهش 
گردشگر را به منفی 72 درصد رساند.این کشورتوانست 
در ماه جولای این رقم را به منفی 43 درصد برساند 
و در مقایسه با سایر کشورهای جهان توانست میزان 
کاهش گردشگر خود طی هشت ماه را به 59 درصد 

برساند.
در ترکیه نیز با کنترل نسبی در ماه  جولای از ماه 
آگوست مجددا بر میزان آمار ابتلا به این بیماری 
افزوده شده و در ماه سپتامبر و اکتبر به اوج خود 
درهای خود  این کشور همچنان  اما  است.  رسیده 
با استقبال  اما  باز کرده  برای پذیرش گردشگران  را 
چندانی مواجه نشده، اگرچه با توقف روند سقوط بازار 
گردشگری همراه بوده است اما همانند دیگر کشورها 
به مرحله بازیابی نرسیده و زلزله اخیر در ازمیر نیز 
می تواند بر روند رکود مجدد بازار گردشگری این کشور 
اثرگذار باشد. ترکیه با وجود سیاست های سختگیرانه 
مبنی بر ورود محدودیت گردشگران از ماه آوریل که 
با کاهش نزدیک به 100 درصد همراه بوده از ماه ژوئن 
سقوط  میزان  از  محدودیت ها  تدریجی  کاهش  با 
گردشگر خود کاست و توانست در ماه های جولای و 
آگوست این روند کاهشی را به منفی 86 و 80 درصد 
برساند. اما با این حال ترکیه با کاهش درآمدی 73 
درصدی جزو پنج کشور نخست با بیشترین میزان 

افت درآمدی مواجه شده است.
همه گیری کرونا در جهان خسارت های سهمگینی 
را بر درآمدهای بازار گردشگری کشورها وارد کرده و 
اقتصاد جهان را دچار رکود کرده است. پنج کشور 
یونان، ترکیه، اسپانیا، ژاپن و اردن باتوجه به آمار 
هشت ماهه ارائه شده بیشترین آسیب بر اقتصاد 
گردشگری آنها وارد شده است و در مقابل استرالیا، 
آلمان، برزیل، فرانسه و ایتالیا کمترین میزان خسارت 
درآمدی در مقایسه با سایر کشورها بر آنها وارد شده 

است.

دریچهگزارش

گذار از هویت انقلابی به گفتمان اصلاحات؛

نگاهی به تغییر نگرش در »ارتباط با آمریکا«

نهضت اسلامی در ساحت حکمرانی ضد استبداد، استکبار، استعمار 
و در ساحت انسانی مخالف استثمار بود. بروز و ظهور این باطن 
و محتوا در رخدادهای پس از انقلاب، نمایانگر تعهد انقلابیون به 
آرمان های نهضت است. تسخیر سفارت آمریکا )لانه جاسوسی( 
طلیعه ای از تعهد به آرمان های نهضت بود که در قالب نفی استکبار 
نمود عینی یافت. با پیروزی انقلاب شایعه ء کودتا و احتمال  مشارکت 
دول خارجی در این عملیات تشدید یافت. در این راستا  انقلابیون با 
عبرت آموزی از واقعهء »کودتای 28 مرداد« به رَصد تحرکات سفارت 

آمریکا پرداختند.  
ژنرال هایزر در خاطرات روزانهء خود در 16 بهمن پیش از پیروزی 
انقلاب می نویسد: »اگر ]امام[ خمینی بتواند تا مرز در دست گرفتن 
قدرت پیش برود، مساله ای وجود نخواهد داشت اما اگر قدرت را به 
طور کامل به دست گیرد یعنی همانطور که می گفت هدفش ایجاد 
جمهوری اسلامی در ایران باشد، ایران تجزیه می شود و به دست 

کمونیست ها می افتد«. 
انقلاب ایران در اوج »جنگ سرد« و صف بندی های جهانی به وقوع 
پیوست، عدم شناخت »بلوک غرب« از رژیم ایران و احتمال تغییر 

جبههء فکری ایران موجب نگرانی جبههء غرب شد.
شایعهء حمله مسلحانه  و احتمال کودتا روز به روز در مطبوعات داغ 

تر می شد در این رابطه اطلاعات می نویسد: 
»چند ناو جنگی نیروی دریایی ایالت متحده وارد آب های ایران در 
دریای عمان شد و در ساحل دریای جاسک نیروهای خود را پیاده 
کرد]...[ خبرنگار ما از ستاد ارتش خبر داد که تیمسار قرنی در این مورد 
ساعت 3 بامداد اقدام کرد و مقامات آمریکایی خبر را تکذیب کردند«.  
با افزایش تشنج ها سطح ارتباط دیپلماتیک کاهش یافت. »هادینک 
کارتر سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا اعلام کرد که ایالت متحده 
به خاطر اوضاع خطرناکی که در تبریز، شیراز و اصفهان حکمفرما 
است، کنسولگری های خود را در این سه شهر تعطیل کرده است«. 

دانشجویان ابتدا با نیت تحصن در راستای نفی استکبار و تأدیب 
حامیان استبداد وارد سفارت شدند. آشفتگی کارکنان سفارت در 
مواجهه با دانشجویان موجب تشدید حدس های پیشین و گمانه زنی 

های جدید دانشجویان شد. عباس عبدی در این خصوص می گوید: 
»بعدا اسناد بیرون آمد و خیلی چیز ها ثابت شد. از آن مهمتر امروز 
است که مقامات آمریکا صراحتاً مطرح می کنند که اگر در ایران دفتر 
سیاسی و نمایندگی داشتیم تا امروز جمهوری اسلامی براندازی شده 
بود و بسته شدن سفارت را عامل اصلی ماندگاری جمهوری اسلامی 

می دانند«.  
اسناد بدست آمده از سفارت آمریکا )لانه جاسوسی( موجب قوام 
گمانه زنی های دانشجویان خط امام شد. این اسناد، شناخت موضع 
آمریکا پس از انقلاب را از دایرهء حدس و گمان فراتر برد و ماهیت 
این کشور را بیش از پیش روشن کرد. تسخیر سفارت آمریکا، 
استکبار ستیز و برآمده از باطن انقلاب اسلامی بود لذا مقابله با 
استکبار جهانی از آرمان های متجلی انقلاب است. گذشت زمان و 
جا به جایی دولت ها تاثیر بسزایی در ارزش گذاری آرمان های انقلاب 
داشت این مسئله موجب بروز تفسیرهای نوین از باطن انقلاب در 
جامعه شد. عده ای با تکیه بر تفسیرهای نوین مقابله با استکبار را 
به مذاکره، مصالحه و ارتباط تقلیل دادند. تسخیر سفارت آمریکا )لانه 
جاسوسی( با نیت نفی استکبار و شعار مذاکره و ارتباط با آمریکا 
در حال حاضر، موجب بروز بحران هویتی و تردید در آرمان های 
انقلاب می شود. به بیانی دیگر این مسئله »جمع ضدین« یا »ناسخ 
و منسوخ« در محتوا و روح انقلاب است. دگراندیشان، امروز با 
شناخت ماهوی از باطن آمریکا و آرمان های انقلاب، با تکیه بر 
ارزش گذاری نوین شعار مذاکره و ارتباط می دهند. در علم سیاست، 
»آرمان « حاکم بر ساختار سیاسی است؛ لذا عالمان علم سیاست 
ارزش های موجود در یک کشور را »روح« و ساختار سیاسی آن 
را »جسم« می دانند. اصلاحات نیز در »فروع« جایز است نه در 
»اصول«. با توجه به این مسئله تغییر نگرش در ارتباط با آمریکا 
بدون تغییر عملکرد و ماهیت آن ممکن نیست. پدیدهء »گفتمان 
اصلاحات« با اندیشهء تغییر نگرش در فروع درصدد تفسیر نوین 
از آرمان های انقلاب است. به تفسیر دیگر مسخ »روح انقلاب« 
را مطالبه می کند. این قلم فارغ از جهت گیری سیاسی در صدد 
طرح سوال از دگراندیشان و بیان ابهاماتی است که جامعهء کنونی 
با آن مواجه است. ابهاماتی از این دست: آیا ماهیت استکباری 
و استعماری آمریکا از ابتدای انقلاب تا کنون تغییر کرده است؟ 
آیا مقابله با استکبار از آرمان های انقلاب نبود؟ جامعهء علمی 
عقب نشینی از آرمان ها را چگونه تفسیر کند؟ به هر تفسیر امروزه 
عده ای به نام دگراندیشی، اصلاحات، تغییر تاکتیک و تغییر نگرش 
خواهان برقراری ارتباط با آمریکا هستند. آنها عقب گرد از آرمان های 
انقلاب را با »مطالبهء عمومی«، »الزامات حیات سیاسی« و »تغییر 
گفتمان«  توجیه می کنند و بهره برداری از امکانات عرصهء بین 

المللی را بدون ارتباط با آمریکا سخت و یا غیر ممکن می دانند.

در چنین روزی!

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری سمند رنگ سفید روغنی تیپ LXEF7  -CNG مدل ۱۳۹۱ دارای 
پلاک انتظامی ۱۴۴ ق ۸۸ ایران ۶۸ متعلق به سعید قبادی میباشد شماره موتور ۰۰۲۷۸۵۴ و شماره شاسی ۱۳۴۴۵۰ میباشد که به 
استناد سندنکاحیه ۶۹۳۶ مورخ 1391/11/5 دفترخانه ازدواج ۲۶ کرج در قبال صداقیه خانم شهناز محمودی ملا محمود درقید بازداشت 
میباشد توصیف اجمالی آن عبارت است اطاق فابریک است لیکن گلگیر جلو چپ درب عقب چپ درب عقب راست خوردگی دارد 
.گلگیر عقب و درب صندوق رنگ دارد. موتور سالم و آماده بکار است )کیلومتر کارکرد ۱۳۷۰۰۰( حک شاسی به شماره ۱۳۴۴۵۰ فابریک 
و مطابق اسناد می باشد. رنگ سفید روغنی و فاقد زیر رنگ است و مطابق با اسناد است . پلاک های انتظامی منصوبه به شماره 
۱۴۴ ق ۸۸ ایران ۶۸است لاستیک ها هر چهار حلقه درحد نو است. اتومبیل فوق در پارکینگ یگانه کرج واقع در مهرشهر بلوار امامزاده 
طاهر شهرک سلمان پشت پمپ بنزین در قبال طلب خانم شهناز محمودی ملا محمود توقیف میباشد طبق نظر کارشناس رسمی 
دادگستری در مورخ 1399/5/19 به مبلغ 800/000/000 ریال ارزیابی شده، از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده در روز دوشنبه مورخ 
1399/9/3 از ساعت ۹ الی ۱۲ در پارکینگ یگانه کرج واقع در مهرشهر بلوار امامزاده طاهر شهرک سلمان پشت پمپ بنزین از طریق 
مزایده به فروش می رسد . مزایده از مبلغ 800/000/000 ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه 
های قانونی به عهده برنده مزایده است و نیم عشر وحق مزایده نقدا وصول خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی 
غیر مترقبه گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود. ضمنا خودرو فاقد بیمه می باشد. ضمنا وفق 
ماده ۱۳۶ آیین نامه اجرا )اصلاحی( شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور 
خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ 
مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ 
مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می 
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فرهنگی
»جو بایدن« رئیس جمهور منتخب ایالت متحده شد

شبکه خبری سی ان ان که اخبار انتخابات آمریکا را لحظه به لحظه دنبال 
می کند، شب گذشته اعلام کرد جو بایدن با کسب اکثریت آرا و با شکست 

دونالد ترامپ، چهل و ششمین رئیس جمهوری آمریکا شد.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

مجموعه ای   The Very Best of Ben E. King کینگ ئی.  بن  بهترین های  آلبوم 
از برترین آثار این هنرمند در طول دوران پربار فعالیت هنری است. این هنرمند از 
اواخر دهه۶۰میلادی فعالیت خود را آغاز کرد و در ابتدای دهه۷۰ با انتشار آلبوم، هارلم 
اسپانیایی Spanish Harlem توانایی خود به عنوان یک خواننده موسیقی سول توانمند 
را به معرض نمایش گذاشت. آثار او بارها در میان قطعات پرفروش موسیقی سول در 
آمریکا و خارج از آن قرار گرفت و موفقیت های زیادی را برای او به همراه داشته اند. آلبوم 
The Very Best of Ben E. King نگاهی گذرا به کارنامه هنری بن ای. کینگ در طول 
چهار دهه فعالیت حرفه ای او است که با آن می توان این چهل سال فعالیت را در مدتی 

چهل دقیقه ای مرور کرد.
بن ئی. کینگ )بن ای. کینگ( Ben E. King خواننده و تهیه کننده سبک سول و ریتم 
اند بلوز آمریکایی است. او در سال ۱۹۳۸ متولد شد و خوانندگی را از گروه های موسیقی 
کلیسا و در دوران اولیه زندگی شروع کرد. او در سن ۲۰سالگی وارد عرصه موسیقی شد 
و در طول دوران طولانی فعالیت خود آثار ماندگاری ارائه کرد که باعث شده از او به 
عنوان خواننده ای موفق در سبک سول و ریتم اند بلوز و خصوصاً خواننده ای ماندگار در 
میان گروه های خوانندگی این سبک ها یاد شود. مشهورترین ساخته او، قطعه کنار من 

بایست Stand by Me است.

The Very Best of Ben E. King
::     Ben E. King - بن ئی. کینگ   ::

در بین فیلم های کامیکی دی سی در چند سال گذشته، شاید فیلمی که خیلی 
مورد ستایش منتقدان و مخاطبان قرار گرفت، فیلم !SHAZAM بود. این فیلم که 
بر اساس کتاب های کامیکی شزم ساخته شده، داستان قهرمانی را بیان می کند که 

در حقیقت چهارده سال دارد! 
او با فریاد زدن یک کلمه یعنی »شزم« تبدیل به قهرمانی بزرگ می شود اما هنوز در 
قلبش همان کودک چهارده ساله است. او علاوه بر شیطنت های نوجوانی خود باید 
قدرت های درونی اش را کشف کند و بیشتر بشناسد که در این میان فرد شروری 

نیز زندگی او و مردم شهرش را تهدید می کند.
دیوید سندبرگ که پیش از این در کارنامه خود تنها فیلم های ترسناکی مانند 
Lights Out را ساخته بود، به خوبی درک کرده بود که چگونه باید یک فیلم 

ابرقهرمانی و کامیکی مانند !SHAZAM را کارگردانی کند.
بعد از چند فیلم فاجعه ای که دی سی برای دنیای سینماتیک خود ساخته بود و 
تصمیمات اشتباهات کمپانی برادران وارنر، حالا با فیلم هایی همچون شزم و آکوامن، 
به نظر می رسد که دی سی و برادران وارنر به ندرت راه خود را پیدا کرده اند و با قدرت 
بیشتری رو به جلو حرکت می کنند. از بین فیلم های ابرقهرمانی امسال، توصیه می کنیم 
که حتما فیلم شزم! را مشاهده کنید که مشخصا یکی از بهترین فیلم های ۲۰۱۹ است.

SHAZAM
:: دیوید اف. سندبرگ   ::

»پا به هستی گذاشتیم که بخندیم یا بگرییم؟ این مرگ است که بر ما سایه افکنده یا 
حیاتی است دوباره؟«- کارلوس فوئنتس

»موج سوم« نوشته الوین تافلر)۲۰۱۶-۱۹۲۸( محقق و نظریه پرداز آمریکایی است. تافلر 
بیشتر به دلیل پیش بینی هایش نسبت به آینده مشهور است. در دورانی که شایعات 
مربوط به وقوع جنگ جهانی سوم ارزها را به نوسان درآورده و لشکریان توفان در بسیاری 
سرزمین ها خود را آماده حمله ساخته اند، ما با وحشت به عناوین روزنامه ها خیره 
می شویم. ارزش طلا این حرارت سنج ترس رکورد می شکند. بانک ها به لرزه درآمده اند. 

تورم از کنترل خارج شده و دولتهای جهان به فلج عمومی و کندذهنی مبتلا شده اند.
گروه کُرِ بزرگ کاساندرا۱ در برابر این رویدادها گوشها را با نوای سرنوشتِ شوم پر می کند 
و انسان کوچه و خیابان زیر لب زمزمه می کند که دنیا »دیوانه« شده است. و در 
همان حال کارشناسان و صاحب نظران به همه روندهایی اشاره می کنند که به فاجعه 

می انجامد. این کتاب نقطه نظر کاملاً متفاوتی ارائه می دهد.
تافلر عقیده دارد که کار جهان به جنون کشیده نشده، بلکه در پسِ هیاهو و قیل 
وقالِ حوادث به ظاهر بی ربط، طرحی شگفت انگیز و امیدبخش نهفته است. این کتاب 
تصویری است از آن طرح و آن امید.موج سوم به کسانی تعلق دارد که فکر می کنند 

داستان بشری به انتها نرسیده و تازه آغاز شده است.

موج سوم- الوین تافلر
::  ترجمه: شهیندخت خوارزمی   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

فیلم کوتاه ایرانی برگزیده یک جشنواره آمریکایی
نویسندگی  به  آمریکایی«  »گاو  کوتاه  فیلم 
و کارگردانی آسمان طوسی که هم اکنون در 
بسته »بازگشت کوتاه« سینماهای »هنروتجربه« 
به روی پرده رفته، موفق به کسب جایزه بهترین فیلم 
کوتاه دهمین جشنواره بین المللی »آرلینگتون« در آمریکا 

شد.

»پروا« از اسپانیا به آمریکا می رود
سینمایی  فیلم  بین المللی  حضور  ادامه  در 
»پروا« به کارگردانی مهران مهدویان، این اثر 
اسپانیا،   LIeida جشنواره  در  حضور  از  پس 

اکنون به بخش جوایز  جشنواره بین المللی فیلم 
آکولاد Accolade Award F۰ilm Competition  راه پیدا 

کرد.

نمایش »مادر - کودک« در جشنواره »سینما 
حقیقت«

بخش  کرونا،  بیماری  شیوع  دلیل  به  امسال 
بین المللی »سینماحقیقت« به صورت غیررقابتی 
و در قالب نمایش های آنلاین برگزار شده و مستند نیمه بلند 
»مادر- کودک« Mother-Child تولید سال۲۰۱۹ کشور آرژانتین به 
کارگردانی آندرا تستا Andrea Testa  یکی از آثار منتخب خارجی 

این دوره  جشنواره است.

جانی دپ مجبور به کناره گیری از »هیولاهای شگفت 
 انگیز« شد 

کرد  اعلام  سینما  سرشناس  بازیگر  دپ  جانی 
دیگر بخشی از مجموعه فیلم های »هیولاهای 

می خواهم  گفت:  وی  بود.  نخواهد  شگفت انگیز« 
بدانید از سوی برادران وارنر از من خواسته شد تا از نقشم 
گرینوالد در »هیولاهای شگفت انگیز« استعفا بدهم و من 
هم به خواست آن ها احترام گذاشتم و با آن درخواست 

موافقت کردم.

دبیر سی و هفتمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه 
تهران به تازگی درباره شیوه برگزاری جشنواره در بخش 
در  را  فیلم ها  پخش  امکان  اگر  گفت:  آثار  نمایش  
سالن های سینما نداشته باشیم و شرایط کرونا بهبود 
نیابد، فیلم های بخش بین الملل را به شکل آنلاین برای 
مخاطبان پخش خواهیم کرد و فیلم ها در بخش ملی 

بدون نمایش، داوری خواهند شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، سیدصادق 
موسوی که مهمان برنامه »هفت« بود، در ابتدای این 
برنامه با ادای احترام به کادر درمان و شهدای سلامت 
درباره چگونگی برگزاری جشنواره بین المللی فیلم کوتاه 
تهران گفت: نظم جشنواره های جهانی از جمله جشنواره 
فیلم کوتاه تهران به واسطه شیوع کرونا به هم ریخته 
است. ما در شورای سیاست گذاری تصویب کردیم که 

جشنواره قطعاً به شکل حضوری برگزار شود.
است  هفته  سه  نزدیک  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
که سینماهای تهران تعطیل است، برای آنکه از تاریخ 
برگزاری جشنواره در تقویم جشنواره های بین المللی و 
هماهنگی هایی که با مدرسان بین المللی صورت گرفته 
به  جنبی جشنواره  بخش  برگزاری  نکنیم،  عدول  بود، 
معنای غیررقابتی و فعالیت علمی و پژوهشی را در قالب 
20نشست تخصصی از هفتم آبان کلید زدیم. این روند 
از چهارسال پیش شامل 20نشست  تخصصی است که 
هرساله در جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران برگزار 
می کنیم. امسال هم این برنامه اجرا و مباحث بسیار 
خوبی به صورت آنلاین توسط مدرسان ایرانی و خارجی 

مطرح شد.
علاقه مندان  گذشته  سال های  در  کرد:  تأکید  موسوی 
پرداخت  شهریه  نشست ها  در  حضور  برای  می بایست 
کرده و در محل برگزاری جشنواره حضور پیدا می کردند، 
ضمن اینکه زمان نمایش فیلم ها با برگزاری نشست های 

تخصصی همپوشانی داشت و به همین دلیل علاقه مندان 
ناچار به انتخاب بودند اما امسال خوشبختانه با استفاده 
به  رایگان  دسترسی  امکان  اینترنت  فضای  ظرفیت  از 
ما  و  شد  فراهم  علاقه مندان  تمامی  برای  نشست ها 

حداقل 15برابر سال گذشته مخاطب داشتیم.
درباره  تهران  کوتاه  فیلم  بین المللی  جشنواره  دبیر 
چگونگی نمایش فیلم ها با توجه به تعطیلی سینماها، 
توضیح داد: امسال نزدیک 4هزار و 986فیلم خارجی 
به دبیرخانه ارسال و 56فیلم برای حضور در جشنواره 
انتخاب شد. طبق مکاتبه هایی که داشتیم توانستیم 
از صاحبان آثار خارجی اجازه بگیریم تا فیلم ها را در 
زمینه  در  کنیم.  پخش  داخلی  اینترنتی  شبکه های 
فیلم های ایرانی هم نزدیک به 1700 فیلم به دبیرخانه 
رویداد  این  به  142فیلم  که  شد  ارسال  جشنواره 
ایرانی که  پلتفرم  با هر  ما  کردند.  پیدا  راه  سینمایی 
حفظ  برای  تضمینی  شدیم  متوجه  کردیم  گفت وگو 

اینترنت وجود ندارد. به  آثار در بستر  امنیت نمایش 
همین دلیل امیدواریم تا پایان سال جاری سینماها 
بازگشایی شود تا بتوانیم همه فیلم ها را نمایش دهیم. 
ما  و  کند  پیدا  ادامه  به همین شکل  اگر شرایط  اما 
امکان پخش فیلم ها را در سالن های سینما نداشته 
باشیم، فیلم های بخش بین الملل را به شکل آنلاین 
برای مخاطبان پخش خواهیم کرد ولی در بخش ملی 
نهایتاً  و  شد  خواهند  داوری  نمایش،  بدون  فیلم ها 
یک اختتامیه مجازی خواهیم داشت و برگزیدگان را 
معرفی می کنیم که این بدترین سناریو برای جشنواره 

بین المللی فیلم کوتاه تهران است.
کوتاه  فیلم  خوب  حال  به  اشاره  با  پایان  در  موسوی 
ایران گفت: با توجه به تمامی سختی های فیلمسازی و 
افزایش هزینه ها، تنها هفت درصد متقاضیان به جشنواره 
راه پیدا می کنند اما با همه دلخوری ها و سرخوردگی هایی 
که ایجاد می شود همچنان حال فیلم کوتاه خوب است.

مکث

آخرین وضعیت نمایش آثار جشنواره فیلم کوتاه در دوران کرونا
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پزشک مارادونا: شرایط فعلی دیه گو خوب نیست
برخلاف گمانه زنی ها به نظر نمی رسد »دیه گو مارادونام شرایط مرخص شدن از بیمارستان را داشته 
باشد. مارادونا روز سه شنبه هفته گذشته برای برداشتن لخته خونی، مغزش تحت عمل جراحی قرار 
گرفت، اما وابستگی او به الکل سبب شده که روند درمانش با مشکلاتی مواجه شود و پزشکان 

برای کاهش فشار وارده به او، از داروهای آرامبخش استفاده کرده اند.

ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

شادی پریدر قربانی طراحان 
مهندسی انتخابات شطرنج شد؟

درحالی که انتخابات شطرنج قرار بود ششم آبان ماه 
برگزار شود به دلیل بی درایتی تصمیم سازان حاضر 
در فدراسیون و افرادی فکر »مهندسی انتخابات« را 

در سر داشتند، انتخابات لغو شد.
کسانی که بر سر یکی از مربیان داد زدند که »ما 
می خواهیم خانم فلانی رئیس فدراسیون شود« 
آیا فکر ترکش های آن کلام نسنجیده شان نبودند؟ 
آن ها که فریاد می زدند »به هیچکس هم مربوط 
حمایت  کی  از  وزارت ورزش(  )یعنی  ما  نیست 

م کنیم« چرا اکنون سکوت کرده اند؟
مربی  یک  سر  بر  کشیدن  فریاد  نمی دانستند  آیا 
بین المللی و استاد بزرگ شطرنج عواقبی اینچنینی 
به دنبال دارد؟ همه ی این هایی که می گویند هم 
یا  از شال  بهانه است که »شادی پریدر« در خارج 

روسری اش افتاده است!
بسیاری از همین قهرمانانی که اکنون همه جای 
دنیا را با همسر و پدر و مادرشان به عنوان مسابقات 
جایزه بزرگ شرکت می کنند اصلا حجاب ندارند. 
شاید جلوی دوربین ها ظاهر را حفظ کنند ولی 
شادی پریدر از وقتی 12 ساله و عضو تیم ملی بود 
با همین شکل ظاهری و حجاب معمولی ظاهر 
از  می شد و ظاهر و باطن اش یکی ست. پیش 
آنکه »شهره بیات« )دبیر فراری سابق فدراسیون 
که اینجا برای رسیدن به دبیری سه نوع حجاب 
روی هم می بست و تا پایش به آن طرف باز شد...( 
پناهنده شود پیشنهادات بسیاری به شادی پریدر 
شده بود ولی وی آرامش، حضور و افتخارآفرینی 
برای ایران را بر همه زرق وبرق ها ترجیح داد و ماند؛ 
حالا نهایت بی معرفتی ست که او را با کنار رفتن 
ناخواسته گوشه ی روسری اش اینگونه مورد هجمه 

قرار دهند.
چه ثمری  ستارگان زنان جهان  مسابقات  برگزاری 
این حد تحمیل  تا  برای شطرنج ما داشت که 
برایش صورت گرفت؟ 650 هزار دلاری  اصرار  و 
که جایزه نقدی بود، به اضافه 65 هزار دلار حق 
عضویت فیده و پول هایی که از اسپانسرها گرفته 
شد به کجا رفت و چرا پرداخت نشده است؟ اتفاقا 
شادی پریدر را حجابش خراب نکرد، بلکه افرادی 
او را تخریب کردند که او را جلو انداختند تا با 
مهندسی انتخابات، وی را به میز ریاست برسانند و 

خودشان در پشت صحنه همه کاره باشند!
خوش اخلاق،  و  بانوی قهرمان  این  متاسفانه 
نصیحت های دلسوزان را گوش نکرد و به افرادی 
چسبید که نه وجهه ای در شطرنج دارند و نه در 

جامعه ورزش افرادی ذی نفوذ و کاردان هستند!
جناب سرپرست دبیری فدراسیون که گفته »اجازه 
نمی دهیم افردی از آن طرف دنیا به شطرنج خط 
-که در  اگر منظور »محسن سمیع زاده«  بدهند«! 
واترپلو  و  شناوشیرجه  یعنی  خودش  جایگاه 

در  ولی  است  شده  شناخته  و  بارز  شخصیتی 
شطرنج او سرباز پیاده هم محسوب نمی شود!- 
شخص مهندس کامبوزیاست که باید عرض کنیم 
هنوز هم ورزش ایران در حسرت از دست دادن 

مدیری مثل کامبوزیاست! 
حجاب  خیابان  یک طرف  که  بود  کامبوزیا  این 
به یادگار  ورزش  برای  و  کرد  ساختمان سازی  را 
گذاشت تا چند فدراسیون آنجا اقامت داشته باشند 
و چنان منبع درآمدی به نام »هتل ورزش« برجای 
گذاشت که شطرنج هیچ گاه وابسته وزارت ورزش 

نخواهد بود.
پشت  در  نیمه کاره  که  بزرگی  هتل 
ساختمان فدراسیون شطرنج و بدمینتون رها شده، 
اگر دست کامبوزیا بود تا به امروز به یکی از بهترین 
و درآمدسازترین اقامتگاه های ورزشی و درآمدساز 
تبدیل شده بود؛ ولی بفرمایید شما که همانند 
خود من از شطرنج به اندازه سربازان پیاده سر در 
نمی آورید  چه خدمتی به این رشته کردید که 
کامبوزیا را زیر سوال می برید؟! او اگر در هر صورت 
ایران مسئولیت داشته باشد یا نداشته  اگر در 
باشد، از سران فیده خواهد بود؛ چرا که هم فکر 

دارد و هم سالم است و هم توانمند. 
ما قویا بر این باوریم که شادی پریدر باید در شطرنج 
باشد نه یک شناگر ولی او در نقش نایب رئیس 
ریاست شطرنج  و  دارد  دوچندانی  کارآیی  یقینا 
را دست افرادی باید سپرد که کارنامه مدیریتی 
درخشانی دارند و طرح و ایده ای معین برای رهایی 
شطرنج از این دسته بندی ها را دارند. شطرنج را باید 
مدیرانی و مسئولانی و دلسوزانی مثل »احسان 
قائم مقامی«، »آتوسا پورکاشیان«، »شادی پریدر«، 
و  »فریدون اسکندری«  »سیدمحمدعلوی«، 
»افشین تهرانی« و نهایتا خانواده بزرگ شطرنج اداره 
کنند نه زدوبندکارهایی که می دانند با پایان دولت 
جایی در ورزش نخواهند داشت و دنبال جای پایی 

محکم برای خویش در این فدراسیون ها هستند.

تحلیل

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

حرف  آخر

جوابیه ای در حمایت سیاسیون از »محمد دادگان«؛

لطفا قضاوت درمورد ورزش را به ورزشی ها بسپارید!

ورزش ما به ویژه فوتبال ایران همواره درگیر مسائل و دغدغه های 
مختلفی ست که انرژی مسئولان و خانواده ی بزرگ فوتبال را به هدر 
باید در همدلی و  را  می دهد. در صورتی که رمز اصلی موفقیت 
خانواده ی  اعضای  به ویژه  ایران  ورزش  بزرگ  خانواده ی  هم سویی 
فوتبال جست وجو کرد. خانواده  ای بزرگ به وسعت کل جمعیت ایران 
که همواره نگاه آن ها به سخنان و عملکرد چهره های فوتبالی دوخته 

شده است.
اخیرا مجادله ای میان »محمد دادگان« و »محمدمایلی کهن« شروع 
شده است. ماجرا از آن جا آغاز شد که یک فایل صوتی منتسب به 
»محمد دادگان« در فضای مجازی پخش شد که در این فایل مطالب 
غیرمعمول و بعضا عاری از حقیقت علیه »محمدمایلی کهن« عنوان 
شده بود. این موضوع با عکس العمل مربی سابق تیم ملی مواجه شد 
که منجر به چاپ جوابیه محمدمایلی کهن  در یکی از روزنامه های 
صبح ایران گردید. اما جالب ست که یکی از چهره های سیاسی که 
ظاهرا از مدیران محمد دادگان است در مقام پاسخ گویی برآمده! 
غافل از آن که مایلی کهن و دادگان از هم بازیان و دوستان قدیم 
یکدیگر هستند و اگر شکایتی هم پیش آمده باید با پادرمیانی 
ورزشکاران و مسئولان ورزشی هم عصر و نزدیک به این دو ملی پوش 
قدیمی فوتبال حل و فصل شود نه آنکه افراد سیاسی با سابقه ی 
مدیریت دولتی در مقام پاسخ گویی برآید؛ ضمن آن که جوابیه فوق 

هم تماما اشتباه و ناشی از بی اطلاعی نگارنده مطلب است. 
در اینجا برای آن که حق مطلب ادا شود و واقعیت های موجود مورد 
قضاوت اهل فن و ورزش دوستان قرار گیرد، لازم دیدیم تا جوابیه ای 
به هجمه ی منتشره تحت عنوان »دفاع از محمد دادگان« و »علیه 
محمدمایلی کهن« انتشار دهیم تا حداقل نگارنده مطلب خود در 
با  قدم به قدم  آن که  برای  بگیرد.  قرار  موجود  واقعیت های  جریان 
نگارنده ی مطلب به ظاهر دفاعیه از دادگان پیش رویم، دفاعیه  ی ایشان 
را مورد به مورد براساس فهرست بندی ایشان پاسخ می دهیم و قضاوت 

را بر اهل فن و مدیران مطلع در فوتبال ایران واگذار می کنیم.
ایشان ضمن حمایت از نشان لیاقتی که از سوی رئیس جمهور وقت 
به »محمد دادگان« اعطا شد و در جهت تایید این موضوع عنوان 
کرده است که ایشان بدون مزد و مستمری سال ها در وزارت صمت، 
تعاون و کار و رفاه اجتماعی فعالیت کرده است در صورتی که جناب 
هرکسی  از  بهتر  شرکت شستا-  هیات مدیره  –عضو  شجاعی برهان 
می داند که جناب دادگان کارمند دانشگاه بوده و براساس آیین نامه ی 
دولتی »هیچ کارمندی نمی تواند از دو اداره ی دولتی به طور هم زمان 
حقوق بگیرد« ولی تحت عنوان پاداش، و حق حضور در جلسه و... 

پرداختی هایی انجام می شود:
1. مدافع جناب دادگان در بند اول دفاعیه ان صحبت از رتبه ی 15 
تیم ملی ایران در رنکینگ فیفا در دوره ی ریاست »محمد دادگان« 
در فدراسیون فوتبال را به میان آورده است! غافل از آن که رتبه بندی 
ایران در رنکینگ فیفا حاصل زحمات و تلاش های فدراسیون فوتبال 
»محسن  صدارت  دوران  در  به ویژه  چندساله  دوره ی کاری  یک  در 
صفایی فراهانی« بود که این رتبه بندی  بعدها به دلیل اعتراض منطقی 
بسیاری از اعضای فیفا به نحوه ی امتیازدهی آن مغلی و شیوه ی 

جدیدی به کار گرفته شد.
بازی های  در  امید  فوتبال  تیم ملی  مقام قهرمانی  کسب  از   .2
آسیایی بوسان به عنوان سند افتخای دیگر برای فدراسیون فوتبال 
جناب  جهت اطلاع  باید  که  شد  یاد  دادگان«  »محمد  تحت امر 
شجاعی برهان عرض کنم که قهرمانی کی تیم در مسابقاتی چون 
بازی های آسیایی تنها در گرو چند ماه برنامه ریزی تحقق نمی یابد 
بلکه نتیجه ی چندسال برنامه ریزی و تدارکات صحیح است. بنابراین 

نمی توان این عنوان را فقط به دوره ی صدارت جناب دادگان تعمیم 
داد بلکه بخش عمده ای از آن را باید مدیون اقدامات زیربنایی و 

ساختاری فدراسیون فوتبال در دوره ی صفایی فراهانی بدانیم.
3. عضو محترم هیات مدیره  شستا که در مقام مدفاع محمد دادگان 
برآمده است در سومین آیتم دفاعیه خویش سخن از کسب مقام 
سوم تیم ملی فوتبال در جام ملت های آسیا در چین به عنوان سندی 
در دفاع از اقتدار و توانمندی فدراسیون محمد دادگان یاد کرده است 
که اگر ایشان اطلاع کافی از پیشینه ی فوتبال ایران در آسیا داشتند 
و نگاهی به عناوین گذشته ی تیم ملی می انداختند، مطمئنا متوجه 
می شدند که کسب عنوان سومی در آن ایام را نباید دلیلی بر مباهات 

و فخرفروشی می شمردند.
4. کسب مقام قهرمانی ایران در جام دو قاره ی آسیا و اقیانوسیه دیگر 
بزرگ نمایی خدمات محمد دادگان در فدراسیون  ایشان در  دلیل 
فوتبال عنوان شده است! شاید ایشان اطلاع ندارند ولی اگر از اهل فن 
بپرسند، حتما به ایشان گفته می شود که قدرت فوتبال در قاره ی 
اقیانوسیه محدود به استرالیا می شود و دیگران حتی »نیوزیلند« هم 
قابل مقایسه با استرالیا نیست که ما بخواهیم با پیروزی بر کشوری 
که فوتبال در آن دیار ورزش سوم یا چهارم از نظر اهمیت ومحبوبیت 

محسوب می شود، سرمان را از خوش حالی به آسمان بکوبیم!
5. صعود تیم ملی به جام جهانی 2006 آلمان را دلیلی دیگر در برتر 
شمردن فدراسیون فوتبال در دوره ی حکمرانی محمد دادگان معرفی 
شده است که باید به عرض جناب  »مدافع« سابق پرسپولیس برسانم 
که حضور در جام جهانی 2006 تنها افتخار به دست آمده برای فوتبال 
که  است  نبوده  ورزشی جهان  رویداد  مهم ترین  عرصه ی  در  ایران 
با استناد به آن بخواهیم فدراسیون فوتبال را موفق بدانیم بلکه اگر 
توانسته بودیم از مرحله ی مقدماتی صعود کنیم، آن گاه دلیلی برای 

خوش حالی و از خودبی خود شدن مان وجود داشت.
6. اما مهم ترین ادعای جناب پاسخ گو در تایید دوره ی خدمت جناب 
برای  دادگان در فدراسیون فوتبال، استناد به خرید ساختمان اداری 
فدراسیون فوتبال در زمان ریاست محمد دادگان است. شاید ایشان 
ندانند ولی اهالی فوتبال می دانند که محسن صفایی فراهانی اولین 
ساختمان مستقل را برای فدراسیون فوتبال در خیابان پاکستان تهران 
خرید که چون نم ایشان بر پلاک نصب شده بر دیوار فدراسیون در 
آن زمان برای جناب دادگان زیبنده نبود، رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
–محمد دادگان- آن ساختمان را فروخت و ساختمان جدیدی برای 
فدراسیون فوتبال تهیه کرد تا نام خود را بر پلاک یادبود نصب شده در 
محل ساختمان جدید حک کند! حالا این که فروش ساختمان قدیم و 
خرید ساختمان جدید را چه کسانی مدیریت کردند و منابع واقعی این 

خرید و فروش چه قدر بوده است، بنده بی اطلاع هستم.
7. در بخش آخر دفاعیه، ایشان از اهدای نشان لیاقت ومدیریت از 
جانب کنفدراسیون فوتبال آسیا و دانشگاه شهیدبهشتی که محل کار 
جناب دادگان می باشد، برای شان به عنوان سندی دیگر در تایید 
توانایی های مدیریتی رئیس وقت فدراسیون فوتبال یاد شده است 
که در پاسخ باید عرض کنم: اهدای نشان لیاقت درجه دوم )نقره( 
از کنفدراسیون فوتبال آسیا به ریاست  وقت فدراسیون فوتبال در پی 
حرکت رو به جلوی فدراسیون در چندسال به ویژه در زمینه ی اقدامات 
زیربنایی و برنامه های سازنده ای بود که فدراسیون در طی چندسال 
انجام داده بود و این نشان به شخصیت حقوقی فدراسیون اهدا شد 

نه به شخص جناب دادگان...
جناب  جوابیه  پاسخ به  در  که  این جوابیه  پایان،  در  اما  و 
شجاعی برهان در حمایت از محمد دادگان به رشته ی تحریر درآمده 
است باید عنوان کنم که همان دوستانی که در زمینه ی حضور 
محمد دادگان در دوره ی دکترای دانشگاه را بدون آن که نام ایشان 
در فهرست درج شده در نشریات تحت عنوان نفرات برگزیده کنکور 
سراسری در مقطع دکترا را فراهم آورند، زمینه ی اهدای مدال لیاقت 
و مدیریت و از سوی دانشگاه شهیدبهشتی را هم برای ایشان فراهم 
کردند. فقط توصیه من به افراد سیاسی و اقتصادی این است که 
وقتی ما اعضای خانواده ی بزرگ ورزش اجازه  ی دخالت در مباحث 
غیرورزشی را به خود نمی دهیم، شما هم در حیطه ی مسئولیت و 

توانایی خویش قلم فرسایی نمایید...

 دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه
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لیگ  بیستم آغاز شد، بالاخره پس از وقفه چندین ماهه، 
سوت آغاز لیگ شماره بیست با چاشنی کووید منحوس 
۱۹، زده شد، لیگی که به مثال هرسال توام با حساسیت و 

جذابیت خاصی است.
هفته اول از مسابقات لیگ برتر فوتبال ایرلن برگزار شد، در 
این هفته دیدار دو تیم صنعت نفت آبادان و پیکان تهران 
به دلیل شرایط کرونایی شهر آبادان لغو شد، اما مابقی هفت 

دیدار هفته اول بدون مشکل برگزار شد.

پرسپولیس نه شانس داشت و نه خطر

در  پرسپولیس  و  سایپا  دیدار  با  بیستم،  لیگ  افتتاحیه 
استادیوم دستگردی تهران برگزار شد، دیداری که در نهایت 
با تساوی بدون گل به پایان رسید. شاگردان یحیی گل 
محمدی در این دیدار برتری نسبی داشتند اما با درخشش 
اکبر منادی گلر جوان خودروسازان روبه رو شدند، کمال 
کامیابی نیا هم در این دیدار ترک عادت نکرد و در دقیقه 
۷۹ از زمین مسابقه اخراج شد، اما سرخ پوشان پایتخت هم 
چندان نمایش قابل توجهی به جا نگذاشتند و لیگ بیستم 

را با تساوی آغاز کردند.

شروع پرقدرت ببر های قائمشهر در اراک

در  توانستند  مازندران  نساجی  در  فاضلی  شاگردان وحید 
مقابل تیم ده نفره رسول خطیبی در آلومینیوم اراک، با سه 
گل به برتری برسند. سرخ پوشان مازندرانی که در فصل نقل 
و انتقالات تغییرات گسترده ای را تجربه کرده بودند، لیگ 
بیستم را پرقدرت آغاز کردند، گل های نساجی چی ها را 
سعید بیگی، حامد شیری و میلاد کمندانی به ثمر رساندند. 
در پایان این مسابقه هم صحبت هایی مبنی بر استعفای 

رسول خطیبی سرمربی اراکی ها به گوش می رسید.

علیمنصور با تساوی در تبریز شروع کرد

دیدار  اولین  در  تراکتور،  در  منصوریان  علیرضا  شاگردان 
خود در خانه در برابر نفت مسجد سلیمان با تساوی بدون 
گل متوقف شدند، تراکتوری ها که برای اولین بار با سه 
چندان  نمایش  بودند،  گذاشته  دیدار  این  به  پای  مدافع 
قدرتمندانه ای نداشتند و نتوانستند از دژ دفاعی مستحکم 
مسجد سلیمانی ها عبور کنند و علیمنصور در اولین تجربه 

کاری اش در تبریز، یک امتیاز دشت کرد.

جدال رحمان و نکو پرگل و پرحاشیه

دو تیم فولاد خوزستان و ذوب آهن اصفهان در دیدار جذاب و 
پرگل در فولادشهر به مصاف یکدیگر رفتند، این دیدار مهیج در 
نهایت با تساوی دو بر دو به پایان رسید، فولادی ها در ابتدا 
روی ضربه سر کولیبالی به گل رسیدند اما دیگر خارجی این 
دیدار دارکو بیدوف با دبل خود ذوبی ها را به بازی برگرداند، اما 
این پایان کار نبود و در دقایق پایانی روی نقطه پنالتی فولادی 

ها از شکست گریختند و اصفهان را با یک امتیاز ترک کردند، 
این دیدار حواشی زیادی در قضاوت مسابقه را تجربه کرد.

شروع پرقدرت استقلال فکری در برابر مسی ها

شاگردان محمود فکری در استقلال تهران در اولین دیدار 
خود در فصل بیستم، در برابر تیم تازه لیگ برتری شده 
مس رفسنجان قرار گرفتند. استقلالی ها با ارائه بازی برتر، 
توانستند با دو گل وریا غفوری و ارسلان مطهری از سد 
شاگردان پرتلاش محمد ربیعی در مس رفسنجان بگذرند، 
استقلالی ها که به دلیل پنجره بسته شان نتوانسته بودند از 
بازیکنان جدیدشان استفاده کنند و تیمی کامل در اختیار 
نداشتند، توانستند در دیداری دشوار اولین پیروزی فصل را 
جشن بگیرند. مسی های رفسنجان اولین فصل حضورشان 

در لیگ برتر را با شکست در برابر استقلال آغاز کردند.

انتقام سخت قلعه از اردوی طلایی پوشان

در  ممکن  زمان  زودترین  در  سپاهان  و  نویی  قلعه  امیر 

سیرجان به یکدیگر رسیدند، شاگردان امیر قلعه نویی در 
گل گهر سیرجان با بردی پرگل تیم مدعی محرم نویدکیا 
بر یک  دیدار سه  این  در  دادند، سیرجانی ها  را شکست 
سپاهانی ها را شکست دادند و خود را به عنوان یک مدعی 
تراز اول معرفی کردند. شروع سپاهان نویدکیا هم در لیگ 
بیستم ناامید کننده بود و در اولین گام در بیرون از خانه 

شکست تلخی را متحمل شدند.

خط و نشان رحمتی برای رقبا در مشهد

لیگ  در  اش  مربیگری  تجربه  اولین  در  رحمتی  مهدی 
کرد،  کسب  را  ارزشمندی  پیروزی  شهرخودرو  با  برتر 
گل  سه  با  را  بیاتلو  وحید  شاگردان  ها  شهرخودرویی 
درهم کوبیدند و برای دیگر مدعیان لیگ خط و نشان 

کشیدند.
 ماشین سازی تبریز هم که از جوان ترین تیم های لیگ 
را  سنگینی  شکست  مسهد  در  شود،  می  محسوب  برتر 

متحمل شد و به قعر جدول رفت.
بالاخره هفته اول لیگ بیستم هم به پایان رسید، هفته ای 
که باوجود اینکه ۷بازی برگزار شده داشت، نسبتا امار گل 
های رد و بدل شده خوبی به جا گذاشت و ۱۶ توپ از خط 
دروازه ها عبور کرد در شرایطی که دو دیدار هم بدون گل 

به پایان رسید.

ملی پوش قایقرانی به فینال کاپ جهانی اسلالوم نرسیدورزشی
»رکسانا رازقیان« -ملی پوش قایقرانی- با قرار گرفتن در رده هفدهم 

مسابقات کاپ جهانی اسلالوم از صعود به فینال این رقابت ها بازماند.

کوبا هم در مسابقات جهانی کشتی نمی آید 
چندی پیش بعد از آنکه اتحادیه جهانی کشتی از برگزاری قطعی مسابقات جهانی2020 

در صربستان به دلیل اعلام آمادگی بیش از 70کشور جهان خبر داد،فدراسیون 
کشتی آمریکا اعلام کرد قصدحضور دراین رقابت ها را ندارد.این در شرایطی است 

که کانادا هرچندرسمی اعلام نکرده، اما آنها هم قصد حضور درمسابقات 
جهانی را ندارند، ضمن اینکه کوبا هم به پیکارهای جهانی2020 نمی آید.

اردوی تیم ملی کاراته بانوان آذرماه برگزار می شود
نایب رئیس بانوان فدراسیون کاراته ایران گفت: قراراست یک یا دوهفته پس از 

آغاز تمرینات تیم ملی کاراته مردان، در آذرماه اردوی تیم ملی کاراته بانوان را 
آغاز کنیم. ابتدا قراراست نفرات اصلی بارعایت پروتکل ها و تست ها به اردو 

وارد شوند.در ادامه باید ببینیم شرایط ویروس کرونا به چه شکلی پیش 
خواهدرفت تا اردوها را ادامه دهیم.

حسن یزدانی به دنبال ششمین مدال جهانی و المپیک
اتحادیه جهانی کشتی خبر برگزاری رقابت های انتخابی تیم های ملی کشتی ایران برای 

حضور در رقابت های قهرمانی جهان را منتشر کرد. اتحادیه جهانی کشتی ضمن 
درج نتایج این رقابت ها، به پیروزی قاطع ۱۱ بر صفر حسن یزدانی مقابل احمد 

بذری اشاره و تأکیدکرد: یزدانی به دنبال ششمین مدال خود در رقابت های 
جهانی و المپیک است.

تقوی: هیچ تیمی بدون تست کرونا وارد سالن نمی شود
ادامه رقابت های دور رفت لیگ برتر والیبال ایران در حالی از امروز پیگیری 

می شود که طبق تصمیم باشگاه ها و فدراسیون، باقی مسابقات دور رفت 
به صورت متمرکز و درتهران پیگیری خواهد شد.وی گفت: فدراسیون 

به شدت پیگیر مسائل اجرایی از جمله اجرای پروتکل های بهداشتی 
است تا با توجه به حساسیت ماجرا لیگ خوبی را داشته باشیم.

ماندگاری تیم فوتبال بانوان در بوشهر
رئیس هیئت فوتبال استان بوشهر درباره حواشی تیم فوتبال بانوان گفت:تقریباً 

مدت ۴ الی ۵ماه است که درگیر تیم بانوان هستیم،همانطور که 
می دانید لیگ برتر بانوان سال گذشته به دلیل شیوع کرونا و به هم 

خوردن شرایط کل لیگ و ناتمام ماندن آن اعلام شد در لیگ بعدی و 
سال جدید هیچ تیمی سقوط نکرده و همه تیم ها ماندگار می شوند.

وضعیت بازیکنان تیم بسکتبال اکسون تهران پس از ابتلا به کرونا 
به گفته سرمربی تیم بسکتبال اکسون تهران، وضعیت بازیکنان این 

تیم که به ویروس کرونا مبتلا شده اند،وخیم نیست و هیچ یک 
دربیمارستان بستری نشده اند اماهمگی در قرنطینه به سر می برند.

البرز آبکناری همچنین تأکیدکرد:سالن محل تمرین بدنسازی و 
بسکتبال تیم اکسون مدام ضدعفونی می شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

گزارش ورزشی

»دنیای هوادار« از ایستگاه اول لیگ بیستم گزارش می دهد؛

شروع پرقدرت استقلال، شهرخودرو و گل گهر در هفته توقف پرسپولیس، تراکتور و سپاهان 
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نمای نزدیک

عکس مکث و

»جواد پرورش« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

ملاک قضاوت مان راجع به مدیران چیست؟

استاد »جواد پرورش« را اکثریت قریب به اتفاق اهالی والیبال 
ایران می شناسند و با چهره ی همیشه خندان ایشان آشنایی 
دارند. بدون اغراق، در سراسر ایران کمتر کسی را می توان یافت 

که ورزشی باشد و با نام استاد آشنا نباشد.
در  عضویت  سابقه  که  والیبال  نام آشنای  چهره  آقاجواد، 
تیم ملی جوانان را در کارنامه درخشان خود دارد در سال ۱۳۲۶ 
در اصفهان و در خانواده ی مذهبی، با اصالت و سرشناس 

پرورش متولد شد.
وارد  نهادن دوران تحصیل دبستانی  از پشت سر  وی پس 
اصفهان  دبیرستان های  مشهورترین  از  که  ادب  دبیرستان 
کنکور  در  و  گردید  نائل  دیپلم  اخذ  به  معدل بالا  با  است 
سراسری دانشگاه های دولتی نمره قبولی گرفت و در نهایت 
رشته  در  اصفهان  دانشگاه  فارغ التحصیل   ۱۳۴۹ سال  در 
»علوم اجتماعی« -گرایش جغرافیای انسانی وسیاسی- گردید و 
از تاریخ اول بهمن ماه ۱۳۵۱ به استخدام سازمان تربیت بدنی 

درآمد.
والیبال  تیم  عضو  دوران  تحصیل  در  که  پرورش  استاد 
باشگاه  اصفهان،  دانشگاه های  استان،  آموزشگاه های 
عضو  اصفهان(  باشگاه های  دوره  چندین  )قهرمان  دارایی 
تیم های ملی جوانان و امید کشور و تیم منتخب ارتش 
»نیروهای مسلح« در سال  ای ۱۳۴۹ تا ۱۳۵۱ و از جنس 
ورزش بود، از بدو استخدام به عنوان رئیس اداره تربیت بدنی 
شهرستان لنجان منصوب گردید و طی ۸ سالی که در این 
پست فعالیت داشت، منشاء خدمات ارزشمندی شد تا از 
سال ۱۳۵۹ به مدت دو دهه ی متوالی معاون و قائم مقام 

اداره کل تربیت بدنی باشد.
وی در این مقام، خدمات شایانی برجای نهاده که بر هیچ کس 
پوشیده نیست و در تاریخ زرین سال های درخشان و طلایی 

گذشته شهر تاریخی اصفهان ثبت و ماندگار است.
وی بنا به درخواست و تقاضای شخصی، در پایان سال ۱۳۸۰ 

به بازنشستگی نائل گردید.
شایان ذکر است که استاد پرورش سه دوره ی چهارساله رئیس 
هیات والیبال استان اصفهان بوده است که نگاه کوتاهی 
داریم به عملکرد ایشان در ۱۲ سال هدایت و رهبری هیات 

والیبال:
و  مبارکه  فولاد  تیم های  مقتدرانه  حضور  و  آماده سازی   -
ذوب آهن اصفهان در لیگ برتر والیبال باشگاه های کشور، شرکت 
دادن تیم های والیبال باشگاه های هسا)هواپیماسازی اصفهان( 
خیریه همدانیان و عبدالله خانی کاشان در مسابقات قهرمانی 

کشور و لیگ دسته یک کشور 
- برگزاری مستمر و بی وقفه ی مسابقات قهرمانی باشگاه های 

استان در رده های مختلف سنی
- برگزاری مسابقات قهرمانی شهرستان ها به صورت متمرکز و 

مسابقات لیگ استانی
- میزبانی مسابقات والیبال نوجوانان آسیا با کمک و حمایت 
در  ایران  فدراسیون والیبال  و  ذوب آهن  باشگاه  همه جانبه 
سالن زنده یاد »حسن رهنما« که با قهرمانی تیم ملی والیبال 

کشورمان همراه شد.
- کسب عناوین مختلف قهرمانی در مسابقات کشوری در 

رده های مختلف سنی
در   1367 سال  دهه فجر  مسابقات  برگزاری  و  میزبانی   -
سالن تازه تاسیس پیروزی اصفهان با حمایت مجدانه آقای 
»علیرضا رحیمی« -مدیرکل وقت اداره تربیت بدنی استان- با 
حضور تیم هایی از شوروی سابق )روسیه(، ژاپن، کره جنوبی، 
استرالیا، هند، پاکستان و تیم هایی از کشورمان و برگزاری 
کلاس های مربیگری، داوری، ارتقاء و میزبانی برگزاری کلاس 
باحضور  فدراسیون  نظر  زیر  والیبال  بین المللی  مربیگری 
آقای »یزدانی خرم« -رئیس فدراسیون- و تنی چند از اعضای 

فدراسیون و مربیانی که از سراسر کشور در این کلاس شرکت 
کرده بودند.

 مضاف بر اینکه ۸ سال نیز سابقه ریاست هیات بیس بال، 
سافت بال، کریکت، راگبی و نایب رئیس تنیس استان را هم 
دارا بوده و علاوه بر مناصب یاد شده، ایشان به مدت ۹ سال 
رئیس هیات بدنسازی وپرورش اندام استان و هیات نمونه در 

سطح کشور بوده است.
در ادامه، اشاره ای هم داشته باشیم به گوشه ای از افتخارات 

بسیار ارزشمند استاد پرورش:
- بازنشسته ی نمونه  ی کشوری از سوی استانداری اصفهان

- مدیر مجموعه فرهنگی-ورزشی پلی اکریل اصفهان در دوران 
بازنشستگی

- عضو هیات مدیره باشگاه ذوب آهن
- دارای مدرک مربیگری بین المللی والیبال

- دارای مدارک مدیریتی در ورزش، المپیک، سولیداریتی و 
کاربرد کامپیوتر در امر مدیریتی

- مسئول کانون بازنشستگان اداره کل ورزش وجوانان استان 
اصفهان

استاد »جواد پرورش« در گفت وگوی اختصاصی با خبرنگار 
کارشناسانه  نگاه  که  کرده  اشاره  به نکاتی  »دنیای هوادار« 
پیشکسوتان و نخبگان ورزش ایران را طلب می کند و خواندن 
گزیده هایی از مطالب ایراد شده ی استاد خالی از لطف نیست:
آن هایی که سکونشین بوده اند به عنوان کارشناس وارد گود 
ورزش اند  خردکرده ی  استتخوان  که   آن هایی  و  شده اند! 

سکونشین شده اند!
استاد پرورش با این اشاره که گاهی اوقات حرف هایی ست 
که با وجود واقعیت، گویا فقط به درد زینت المجالس شدن 
می خورد اظهار داشت:»درسی که گذشتگان و مدیران والیبال 
کشورمان  به ورزش  یزدانی خرم«  »محمدرضا  حاج  به ویژه 
به خصوص  عمومی  اذهان  در  و  نوشت  زَر  با  باید  داد، 
فدراسیون های ورزشی به ویژه فدراسیون والیبال ماندگار و از آن 

پیروی کنند«.
این چهره ی نامدار والیبال اصفهان اضافه نمود:»نهال جهانی 

شدن والیبال ایران را مدیر توانمندی نظیر یزدانی خرم پایه ریزی 
قهرمان  به عنوان  اینک  که  ایران  والیبال  ترقی  اسا   و  کرد 
مسابقات آسیایی جواز حضور در مسابقات المپیک را احراز 
نموده است نیز حاصل برنامه های راهبردی و تدوین برنامه های 
درازمدت ایشان می باشد که آقای داورزنی هم با پیگیری 
برنامه های راهبردی آقای یزدانی خرم و استفاده از سازندگی 
استان های دارای والیبال پیشرفته به روند روبه رشد و توانمندی 

تیم ملی برای دستیابی به این افتخارات کمک کرده است«.
وی تصریح کرد:»کسب مقام قهرمانی نوجوانان و عنوان سوم 
جوانان در مسابقات قهرمانی جهان بار مسئولیت  مدیران 
والیبال ایران را سنگین تر کرده است، چرا که جهانیان چشم 
به والیبال ایران دارند و به عبارتی باید اذعان کنم جوانان غیور 
و متعصب والیبال ایران می توانند در المپیک ۲۰۲۱ توکیو 
هم قدرت نمایی کنند. به شرطی که توسط یک مربی کاردان 

و با اقتدار هدایت شوند«.

اصغر قلندری
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